
PROTOKOŁ  Nr L/09

z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego w dniu 
05 sierpnia 2009 r. w  Sali Łokietkowej „Niemczówki” w Chęcinach

                    Sesja rozpoczęła obrady o godz. 16,00 a zakończyła o godz. 19,30.
Obradom przewodniczyła przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Foksa.
                    Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Pan Robert Jaworski – Burmistrz GiM
Pan Mariusz Nowak – Z-ca Burmistrza GiM
Pan Paweł Brola – Sekretarz Gminy i Miasta
Pani Jadwiga Sinkiewicz – Skarbnik GiM
Pani Kurczyńska Zuzanna – Kierownik Ref. Gospod.Nieruch. Urzędu GiM 
Pani Studzińska Zofia – autorka skargi skierowanej do Rady Miejskie
oraz zainteresowani mieszkańcy miasta Chęciny.

                   Po dopełnieniu ceremonii  powitalnych,  Przewodnicząca Rady
stwierdziła  na  podstawie  załączonej  listy  obecności,  że  w  dzisiejszych  obradach
spośród  ustawowego  składu  15  radnych,  uczestniczy  14  radnych  (nieobecna
usprawiedliwiona  radna  Wrońska  Bogumiła).  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest
prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.
                     Przed formalnym rozpoczęciem obrad,  Przewodnicząca Rady
Miejskiej przypomniała zebranym, iż dzisiejsze posiedzenie zwołane zostało w trybie
pilnym  na  wniosek  Burmistrza  Gminy  i  Miasta  jako  Sesja  Nadzwyczajna,  której
zaproponowany porządek obrad przewiduje :  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i akceptacja porządku obrad.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a/ przystąpienia Gminy Chęciny do realizacji  projektu systemowego w
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX Rozwój
wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównanie
szans  edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług
edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.1
Zmniejszenie  nierówności  w  stopniu  upowszechniania  edukacji
przedszkolnej  – druk nr 1 

b/ udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków  – druk nr 2 (dot. Kościoła w
Starochęcinach)

c/  udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków   – druk nr 3 (dot. Klasztoru
Sióstr w Chęcinach)

d/ zmiany uchwały Nr 307/XLIX/09 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 29
czerwca 2009r. dot. ustalenia stawki dotacji dla Zakładu Gospodarki
Komunalnej - druk nr 4

   e/ zmiany uchwały Nr 234/XXXVIII/08 z dnia 19 grudnia 2008r. w sprawie
udzielenia pomocy rzeczowej dla Samorządu Województwa – druk nr 5

   f/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2009r. – druk nr 6
  g/  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości  oznaczonej  numerem

działki  65/4  położonej  w  Siedlcach  stanowiącej  własność  Gminy
Chęciny – druk nr 7

  h/ rozpatrzenia skargi Zofii i Marka Studzińskich z dnia 20 kwietnia 2009r.
– druk nr 8

3. Zamknięcie obrad sesji.
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                      Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady Pani Krystyna
Foksa  stwierdziła,  iż  wszyscy  radni  otrzymali  wraz  z  zawiadomieniem  o  terminie
zwołania sesji projekty uchwał uwzględnione w proponowanym porządku obrad wraz z
ich uzasadnieniem (projekty uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokołu).
                    W trakcie podjętej dyskusji nad przedstawionym porządkiem obrad,
zabierając  głos  Burmistrz  GiM Pan  Robert  Jaworski  zgłosił  formalny  wniosek  w
sprawie włączenia do porządku dzisiejszego posiedzenia dodatkowo:

• rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
lokalu  mieszkalnego  położonego  na  Osiedlu  Sosnówka  stanowiącego
własność Gminy Chęciny w brzmieniu przedstawionym na druku Nr 9

• rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
lokalu  mieszkalnego  położonego  na  Osiedlu  Sosnówka  w  Chęcinach
stanowiącego  własność  Gminy  Chęciny w  brzmieniu  przedstawionym  na
druku Nr 10 oraz

• punktu,  w  którym  zarówno  radni  jak  również  przybyli  na  posiedzenie
mieszkańcy będą mogli zgłosić zapytania i wnioski

              Przekazując radnym pełną treść przedstawionych projektów uchwał wraz z
ich szczegółowym uzasadnieniem, Burmistrz Jaworski wyjaśnił, iż proponowane do
wprowadzenia projekty uchwał dotyczą sprzedaży w przetargu nieograniczonym 2
lokali  mieszkalnych na Osiedlu Sosnówka, które Gmina wykupiła za przysłowiową
złotówkę.                
                      W związku z brakiem innych uwag i wniosków do przedstawionego
projektu porządku  obrad jak również do zaproponowanych zmian, Przewodnicząca
Rady zarządziła  przeprowadzenie  oddzielnych  głosowań  jawnych  -  odrębnie  dla
każdego ze zgłoszonych  wniosków dot.  wprowadzenia zmian w porządku obrad.
Każda z proponowanych do wniesienia poprawek została przyjęta jednogłośnie w
głosowaniu jawnym. Kolejno zarządzona tura głosowania jawnego dotyczyła całości
uzupełnionego o przyjęte poprawki porządku obrad, który również został przyjęty w
głosowaniu jawnym jednogłośnie.       

ad. 2
Przystępując do realizacji porządku obrad, Przewodnicząca Rady wskazując

na fakt przybycia na dzisiejsze posiedzenie Pani Zofii Studzińskiej, autorki złożonej
skargi, której analiza i rozpatrzenie zaplanowane jest dopiero w pkt 2 podunkt „g”
zaproponowała, by  projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia   skargi Zofii i Marka  
Studzińskich z dnia 20 kwietnia 2009r  .   – w brzmieniu przedstawionym na druku nr
8 – przeanalizować w pierwszej kolejności.

Zabierając  w  przedmiotowej  sprawie  głos  Pani  Zofia  Studzińska
poinformowała  zebranych,  iż  osobiście  czuje  się  mocno  pokrzywdzona  i  wręcz
lekceważona przez władze Gminy Chęciny, podkreślając przy tym iż w toczącej się
od ponad 9 lat sprawie nadal jesteśmy w punkcie wyjścia. Oznacza to, że dokonując
zakupu od Gminy działki budowlanej w dalszym ciągu nie mogę uzyskać zezwolenia
na budowę. Brak jest również reakcji władz Gminy na składane prośby i interwencje,
w tym  również  dotyczące  ewentualnej  zamiany działki  na  taką,  która  spełniałaby
parametry działki budowlanej.

Przewodnicząca  Rady  zapraszając  zebranych  po  podjęcia  dyskusji  w
przedmiotowej  sprawie  przedstawiła  zebranym  pełną  treść  skierowanego  przez
Burmistrza Gminy i Miasta wyjaśnienia całości tej sprawy. (informacja o której mowa
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W podjętej  w tym temacie dyskusji  radni uznali,  iż w całości toczącego się
postępowania brak jest  jakichkolwiek podstaw,  by stwierdzić bezczynność organu
wykonawczego.  Niemniej  jednak  patrząc  ze  społecznego  punktu  widzenia,
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zasadnym jest, by sprawę Pani Studzińskiej rozpatrzyć ponownie i przedstawić pod
rozwagę istniejące możliwości Gminy.

                   W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym temacie,
Przewodnicząca  Rady zarządziła  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  treści
analizowanego projektu uchwały. Projekt o którym mowa został przyjęty większością
głosów  (spośród  15  radnych  uczestniczących  w  obradach  i  głosowaniu,  „za”
przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 4 radnych
wstrzymało się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 315/L/09 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 
           Kontynuując obrady,  zgodnie z przyjętym porządkiem przystąpiono do
rozpatrywania i  analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i  Miasta kolejnych
projektów uchwały w sprawie :

• przystąpienia  Gminy  Chęciny  do  realizacji  projektu  systemowego  
w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  IX  Rozwój
wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach,  Działanie  9.1  Wyrównanie  szans
edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług  edukacyjnych
świadczonych  w  systemie  oświaty,  Poddziałanie  9.1.1  Zmniejszenie
nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej  – druk nr 1 
          W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca
Rady  zarządziła  przeprowadzenie  głosowania  jawnego,   w  wyniku  którego  w/w
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 308/L/09
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• udzielenia  dotacji  na  prace konserwatorskie  i  roboty  budowlane przy  
zabytku wpisanym do rejestru zabytków  – druk nr 2
              - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Burmistrz
Gminy  i  Miasta  Pana Roberta  Jaworskiego, który  poinformował  zebranych,  iż
dotacja o której  mowa dotyczy pokrycia  kosztów ułożenia posadzki  marmurowej,
którą nieodpłatnie przekazała dyrekcja KKSM Kielce na rzecz zabytkowego kościoła
w Starochęcinach. 
               Przewodnicząca Rady, wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym
temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego w wyniku którego projekt
o którym mowa został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 313/L/09
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie  i  roboty  budowlane  przy  
zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk nr 3
            -  analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Burmistrz
Gminy  i  Miasta  Pana Roberta  Jaworskiego, który  poinformował  zebranych,  iż
dotacja o której  mowa dotyczy pokrycia  kosztów ułożenia posadzki  marmurowej,
którą  nieodpłatnie  przekazała  dyrekcja  KKSM  Kielce  na  rzecz  zabytkowego
Klasztoru Sióstr Bernardynek w Chęcinach. 
           Radni nie zgłaszając uwag i zastrzeżeń w tym temacie, postanowili w wyniku
zarządzonego przez Przewodniczącą Rady głosowania jawnego, przyjąć  uchwałę
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 310/L/09 stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

• zmiany  uchwały  Nr  307/XLIX/09  Rady  Miejskiej  w  Chęcinach  z  dnia  
29 czerwca 2009r. w sprawie ustalenia stawki dotacji dla Zakładu Gospodarki
Komunalnej w Chęcinach – druk nr 4
            - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy i Miasta Pani Jadwigi Sinkiewicz, która wyjaśniła radnym, iż proponowana
do wniesienia zmiana dotyczy błędu pisarskiego polegającego na tym, iż w treści
zasadniczej uchwały Nr 307 użyto wpisu rok 2008 zamiast prawidłowego zapisu rok
2009.
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           Radni nie zgłaszając uwag i zastrzeżeń w tym temacie, postanowili w wyniku
zarządzonego przez Przewodniczącą Rady głosowania jawnego, przyjąć  uchwałę
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 311/L/09 stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

• zmiany uchwały Nr 234/XXXVIII/08 z dnia 19 grudnia 2008r. w sprawie  
udzielenia pomocy rzeczowej dla Samorządu Województwa – druk nr 5
           - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Skarbnika
Gminy  i  Miasta  Pani  Jadwigi  Sinkiewicz,  która  wyjaśniając  radnym  zasadność
wprowadzenia  zmian  w  uchwale  zasadniczej,  zwróciła  ponadto  uwagę  na
konieczność wyeliminowania w treści przekazanego radnym projektu uchwały błędu
rachunkowego  polegającego  na  wykreśleniu  zapisanej  kwoty  463.428,00  a  w  to
miejsce zapisanie kwoty 599.884,00 zł.  Powyższa kwota ma stanowić sumę kwot
przeznaczonych do sfinansowania w roku 2009 i w roku 2010.

           Przewodnicząca Rady, wskazując na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji w
tym  temacie,  zarządziła  przeprowadzenie  głosowania  jawnego  (treści  projektu
uwzględniającego  wyeliminowanie  błędu  rachunkowego),  w  wyniku  którego
analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona
Nr 312/L/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

• wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2009r   – druk nr 6
              - analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie Skarbnika
Gminy i Miasta Pani Jadwigi Sinkiewicz, która omawiając szczegółowo każdą z
pozycji  proponowanych  do  wniesienia  zmian  tak  po  stronie  dochodów  jak  i
wydatków, wyjaśniła radnym że zmiany o których mowa wynikają bezpośrednio w
większości z bieżącej działalności Gminy i konieczności zabezpieczenia brakujących
w niektórych podziałkach klasyfikacji budżetowej środków finansowych. 
            Radni nie zgłaszając uwag i zastrzeżeń w tym temacie, postanowili w wyniku
zarządzonego przez Przewodniczącą Rady głosowania jawnego, przyjąć  uchwałę
jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 309/L/09 stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

• przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej numerem działki  
65/4 położonej w Siedlcach stanowiącej własność Gminy Chęciny – druk nr 7

-  analizę treści w/w projektu uchwały poprzedziło wystąpienie  Burmistrz
Gminy i Miasta Pana Roberta Jaworskiego, który wyjaśnił radnym, iż w roku 1999
Gmina  Chęciny  zdecydowała  o  wydzierżawieniu  nieruchomości  z  prawem
eksploatacji  kamienia  o łącznej powierzchni około 25 ha  dla firmy Nordkalk Zakład
w Wolicy za niewielkie na dzień dzisiejszy pieniądze. Dziś okazuje się, że firma z
obcym kapitałem eksploatując bogate złoża kamienia jurajskiego pomnaża swoje
zyski,  podczas gdy do budżetu  Gminy wpływa  rocznie  z  tytułu  dzierżawy kwota
około 20 tys. zł. Oczywistą sprawą jest, że każda eksploatacja złóż  wiąże z sobą
nieodwracalne zniszczenia. Należy przy tym podkreślić, że wbrew wcześniejszym
obietnicom Zakład „Nordkalk” nie tylko nie stworzył zapowiadanej liczby miejsc pracy
ale również nie reaguje na zgłaszane potrzeby mieszkańców tamtego środowiska w
zakresie dotyczącym współdziałania w pracach remontowych niszczonych dróg.
           Radni podzielając pełną zasadność przedstawionego w projekcie uchwały
rozwiązania,  postanowili  w  wyniku  zarządzonego  przez  Przewodniczącą  Rady
głosowania  jawnego,  przyjąć  uchwałę  jednogłośnie.  Uchwała ta  oznaczona  Nr
314/L/09 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
          Kontynuując  obrady,  zgodnie  z  przyjętym  porządkiem przystąpiono do
rozpatrywania i  analizy przedłożonych przez Burmistrza Gminy i  Miasta kolejnych
projektów uchwały w sprawie :

• wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego na Osiedlu  
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Sosnówka stanowiącego własność Gminy Chęciny w brzmieniu przedstawionym na
druku Nr 9

•    wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego na Osiedlu  
Sosnówka  w  Chęcinach  stanowiącego  własność  Gminy  Chęciny w  brzmieniu
przedstawionym na druku Nr 10
     - analizę treści w/w projektów uchwał poprzedziło wystąpienie  Burmistrza GiM
Pana  Roberta  Jaworskiego,  który  wyjaśnił  radnym,  iż  oba  projekty  dotyczą
przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego pozyskanych przez
Gminę  za  „przysłowiową”  złotówkę  2  mieszkań  w  różnych  blokach  na  Osiedlu
Sosnówka w Chęcinach.        
          Radni nie wnosząc uwag i zastrzeżeń do treści analizowanych projektów
uchwał,  postanowili  w  wyniku  zarządzonych  i  odrębnie  przeprowadzonych  dla
każdego z projektu – przyjąć te uchwały jednogłośnie. Uchwały  te oznaczone –
druk  nr  9  -  Nr  316/L/09   i  druk  Nr  10  –  Nr  317/L/09  stanowią  załącznik  do
niniejszego protokołu.

ad. 3
        Formalne zakończenie posiedzenia poprzedzone zostało wprowadzeniem
zgodnie z przyjętą poprawką  do dodatkowego punktu, w którym uczestniczący w
posiedzeniu  radni  oraz  pozostali  uczestnicy przystąpili  do zgłaszania  wniosków,
zapytań i interpelacji.
        W tym temacie głos zabrali:
Radny Jach Waldemar – informując zebranych o odbytym w miejscowości Łukowa
spotkaniu  z  Ministrem  Rolnictwa,  którego  jednym  z  zasadniczych  tematów  było
omówienie  i  rozważenie  możliwości  zminimalizowania  uciążliwości  związanych  z
prowadzoną  fermą  trzody  chlewnej,  stwierdził  iż  poza  medialnym  nagłośnieniem
tego tematu, efekt spotkania jest praktycznie żaden. Aktualnie pozostaje Nam jako
mieszkańcom  wyczekiwać  jeszcze  na  odpowiedź  Wojewody  na  złożoną  w
powyższej sprawie przez posła RP Pana Kopycińskiego interpelację.
Pan Borek  Henryk  –  mieszkaniec  Chęcin –  przytaczając  konkretne  przykłady
świadczące o lekceważeniu pacjentów przez lekarza Pana Barchana zatrudnionego
w miejscowej Przychodni Zdrowia, wnioskował o konieczność zmiany lekarza.
Pani Turlewicz Kazimiera  – potwierdzając zgłaszanie przez mieszkańców miasta
licznych uwag pod adresem pracy Pana dr Barchana, zwróciła się z następującymi
pytaniami i wnioskami:
-  dlaczego  zostały  wstrzymane  prace remontowe  przy  obiekcie  budynku  Urzędu

Gminy i Miasta w Chęcinach?
- kiedy planowane jest rozpoczęcie remontu obiektu „Niemczówki”?
- bardzo słaba działalność referatu promocji w zakresie dot. informacji turystycznej w

samym mieście.  W ocenie mieszkańców praktycznie w te prace zaangażowana
jest  tylko  Pani  Janusz  podczas  gdy  w  tym  referacie  jest  zatrudnionych  kilku
pracowników,

- konieczność zainstalowania koszy przy przystankach autobusowych (np. przy ul.
Sitkówka) oraz systematyczne sprzątanie terenów wokół tych przystanków

-  wskazując  na  liczne  przykłady  wandalizmu,  chuligaństwa  i  hałasu  jakie  mają
miejsce szczególnie w godzinach późno wieczorowych i nocnych na Pl. 2 Czerwca
wnioskowała  o  rozważenie  możliwości  ograniczenia  godzin  pracy  placówek
gastronomicznych na terenie Gminy i Miasta Chęciny.

           Udzielając odpowiedzi na zgłoszone zapytania i wnioski, zabierając głos
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski stwierdził m.in.:

-  z  chwilą  zatrudnienia  wyłonionej  w  konkursie  nowej  Pani  dyrektor  miejscowej
Przychodni  Zdrowia  w  Chęcinach  osobiście  przekazałem  wszelkie  uwagi  i
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oczekiwania  społeczne związane z funkcjonowaniem tej placówki. Nie ukrywam,
że osobiście podzielam zasadność zgłaszanych uwag, a stanowisko Pani dyrektor
jest  takie,  że  w momencie  kiedy  będzie  miała  możliwość  zatrudnienia  nowego
lekarza internisty, nastąpi wymiana,

- wstrzymanie prac związanych z prowadzonym remontem obiektu Urzędu Gminy i
Miasta  wynika  bezpośrednio  z  konieczności  zwiększenia  zakresu  prac
remontowych,  których  realizacja  wymagała  nie  tylko  uzyskania  odrębnego
zezwolenia,  ale  również  pozytywnej  opinii  Konserwatora  Zabytków  oraz
przeprowadzenia  przetargu  na  wybór  wykonawcy  tego  zadania.  Chodzi  tu
konkretnie o zupełną wymianę nie tylko pokrycia dachowego na tym budynku ale
również całości, a nie części więźby dachowej,

- uwzględniając stopień prowadzonych i uzgodnionych z odpowiednimi instytucjami
prac  pozwala  stwierdzić,  że  remont  obiektu  „Niemczówki”  zostanie  rozpoczęty
zapewne jeszcze w roku bieżącym,

-  w  mojej  osobistej  ocenie  referat  promocji  naszego  Urzędu  pracuje  należycie.
Potwierdzeniem tego jest np. bardzo wysoka ocena złożonego wniosku na budowę
tzw.  „ścieżki  mnicha”.  Pragnę przy  tym wyjaśnić,  iż  każdy z  pracowników tego
referatu ma określony przydział obowiązków i trudno oczekiwać, że wszyscy będą
zajmować się całością zagadnień z zakresu promocji. Biuro informacji turystycznej
zamierzamy zlokalizować w naszym lokalu przy ul. Staszica (po byłym sklepie z
porcelaną). Aktualnie prowadzone są w tym lokalu prace remontowo adaptacyjne.
Pragnę  przy  tym  dodać,  iż  na  terenie  naszego  miasta  będą  zainstalowane  4
elektroniczne  całodobowe  punkty  informacji  turystycznej.  Zadanie  to  jest
przygotowywane i finansowane ze środków Starostwa Powiatowego w Kielcach.  

                     Kontynuując swoją wypowiedź Burmistrz Jaworski poinformował
zebranych  o  fakcie  aplikowania  wniosków  na  budowę  4  boisk  sportowych   w
terenie oraz instalację monitoringu w samym mieście.

             W toku dalszej części omawiania spraw organizacyjnych Przewodnicząca
Rady radna Krystyna Foksa  zapoznała radnych  z treścią  korespondencji  jaka
wpłynęła do Biura Rady w okresie między sesyjnym, w tym m.in. : - z treścią pisma
dyrekcji „Nordkalk” w sprawie złożonej oferty o wykup gruntów stanowiących drogę
i własność Gminy.

             Przewodnicząca Rady radna Krystyna Foksa, potwierdzając wyczerpanie
przyjętego porządku obrad i dziękując wszystkim zebranym za udział w obradach,
zamknęła posiedzenie nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej.

  Protokołowała:                                                                     Przewodniczyła:

Teodozja Nowak                                                                    Krystyna Foksa     

6


	Pan Robert Jaworski – Burmistrz GiM
	ad. 2


